
RESUM PLE 2/11/20 

• Preguntes de decrets: 
 Preguntem quan es realitzaran les obres del projecte de reforma de la cuina de 

l’Escola Argentona. La reforma puja 49.931,34€ i el 21/9/2020 es va aprovar 
inicialment el projecte. 

 
• Votem a favor de declarar la Companyia d’Aigües d’Argentona, mitjà propi de 

l’Ajuntament. Això ens beneficiarà a l’hora de fer obres i encomanes de servei a la 
companyia. Des de TxA vàrem manifestar que, tot i ser positiu, teníem dubtes de fins a 
quin punt la companyia està preparada per fer segons quines obres. Sobretot degut a la 
manca de maquinària i experiència. Ès per això que vàrem defensar que s’afegís una 
esmena a la moció per tal que abans de fer qualsevol encomana que fos d’una quantitat 
superior a 100.000€ en el cas d’obres i de 50.000€ en el cas de serveis, passés per una 
comissió informativa on tots els grups municipals poguéssim tenir accés als informes de 
viabilitat de l’encomana, tant jurídics com econòmics i tècnics. 

 
• Votem abstenció al reconeixement de factures d’altres anys per pagar. Aquest portava 

factures de l’any 2019 i factures presentades fora de període, però n’hi havia que s’havien 
fet sense tenir pressupost a les partides i no s’argumentava la necessitat d’aquesta 
despesa que pujava 52.959’84€. 

 
• Votem a favor de la modificació de les ordenances fiscals de l’IBI i l’ICIO. La modificació. 

Proposem una modificació de la proposta presentada pel govern per donar més seguretat 
a la reducció de l’IBI en les obres que incorporen aprofitament energètic solar. 

 
• Votem abstenció  a les dues modificacions de crèdit: una de l’Ajuntament i l’altra del 

Museu, doncs són modificacions per pagar les factures extrajudicials d’abans esmentades. 
 
• Votem en contra de la modificació de la RLT pel 2020. Ens portaven a aprovació nous 

llocs de treball, el més rellevant un nou tècnic a RRHH. Des de TxA creiem que aquesta 
plaça és innecessària i suposa un increment de costos permanent ja que la plaça és 
estructural. Nosaltres creiem que amb un interinatge temporal n’hi hauria prou per resoldre 
la situació actual de col·lapse. 

 
• Votem a  2 favor, 1 abstenció i 1 en contra  a la incorporació d’un informe de cultura que 

faltava per a l’aprovació del POUM. El vot diferenciat és el mateix que vàrem argumentar 
el dia que es feia el ple d’aprovació del POUM 

 
• Votem abstenció a l’aprovació del calendari d’obertura dels establiments comercials en 

festius, ja que no s’ha fet la consulta o comunicació prèvia a tots els establiments i 
comerços de la nostra vila. 

 
• Votem a favor  de la moció per fer un minut de silenci a cada ple i altres mesures a nivell 

institucional cada vegada que hi hagi assassinats per violència de gènere a Catalunya. 
 

• Presentem una moció  en nom de Marea Blanca i de la Coordinadora en defensa de la 
Sanitat Pública per tal d’enfortir l’atenció primària de salut. S’aprova per unanimitat. 

 Es reclama més recursos econòmics. 
 Es reclama més recursos humans. 
 Es reclama que es torni a obrir els CAP d’Òrrius, Dosrius i el Cros. 
 Es reclama tornar a una normalitat d’atenció al ciutadà. 



• Votem a favor d’una moció presentada pel PSC demanant ajudes al sector de la 
restauració i la modificació de les ordenances. TxA afegim un punt a l’acord perquè també 
es demani l’agilització en el pagament de les ERTE’s al treballadors afectats d’aquest 
sector. 

 
• Preguntem sobre: 

 Deute pendent amb l’entitat Somni dels gats des de l’any 2018. 
 Pagament de l’aportació municipal als grups polítics. 
 Quin és el temps de resposta d’una instància. TxA tenim pendents de contestar 

diferents instàncies presentades des de fa 3 setmanes. 


